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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért csökkenti a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium az iskolatej-akcióra
fordított összeget? "

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

2006-ban a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium 1066,7 Millió Forinto t
irányzott elő az Európai Unió által jelentős mértékben támogatott „Igyál tejet program”
elnevezésű iskolatej-akcióra. 2007-ben az elő irányzat 870,7 Millió Forintra csökken, és ebbő l
is mindössze 342,5 Millió Forintot fordítottak az „Igyál tejet programra – tehát jelent ős
összegű Európai Uniós támogatástól estűnk el. Az FVM az elkövetkezendő évekre mindössze
900 Millió Forintot irányzott elő az iskolatej-akcióra .

Kérdezem tehát miniszter úrtól : miért csökkentették az „Igyál tejet program"-ra
elő irányzott keretösszeget ?

Budapest, 2008 . október 13 .
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